
THE FULL SERVICE PROPERTY HOUSE 

 

 

 
Referat fra ordinær generalforsamling 

 
i G/F Åparken 

 
Afholdt mandag den 1. maj 2023 kl. 16.00 

 
 
På Folkestedet, Carl Blochsgade 28, 8000 Aarhus C 
 
Der var følgende dagsorden:  

1. Valg af dirigent og referent. 

2. Bestyrelsens beretning for det senest forløbne år. 

3. Forelæggelse til godkendelse af årsrapport med påtegning af revisor. 

4. Vedtagelse af budget og fastsættelse af bidrag og eventuel indskud for perioden fra generalfor-
samlingens afholdelse til ny generalforsamling afholdelse.  

5. Forslag fra medlemmer 

a) Opsætning af ladebokse fra Clever 

b) Drøftelse af vejfondens likviditet og brugen heraf 

c) Drøftelse af aftaler indgået med nabobyggeriet og deres slid af vejene 

6. Valg af formand. 

7. Valg til bestyrelsen samt suppleanter. 

8. Valg af revisor. 

9. Valg af administrator. 

10. Eventuelt. 

 
Ad 1 – Valg af dirigent og referent. 
 
Henrik, Newsec blev valgt som dirigent og referent. 
   
Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indvarslet og beslutningsdygtig i henhold 
til vedtægternes bestemmelser og dagsorden.  
 
4 ud af 4 medlemmer var repræsenteret. 
 
Nærværende referat er et beslutningsreferat, der alene gengiver de væsentligste synspunkter og 
beslutninger. 
 
 
Ad 2 – Bestyrelsens beretning om det forløbne år. 
 
Bestyrelsens beretning omfattede følgende: 
 
Det har været et stille år. 
 
Der er lavet grundvandspumper mellem nr. 2 og nr. 4. Disse er blevet repareret og der er tegnet 
service abonnement. 
 
Bestyrelsen har klaret alt kommunikation via mailkorrespondance.  
 



 

 

 

 

 

2 (3) 

Beretningen blev taget til efterretning. 
 
Ad 3 – Forelæggelse af årsregnskab og eventuel revisionsberetning samt godkendelse af 
årsregnskabet. 

 
Henrik Eriksen kommenterede og gennemgik den med indkaldelsen fremsendte årsrapport for 2022. 
 
Regnskabet udviser et underskud på kr. 73.075. Differencen fra budgettet skyldes primært de høje 
elpriser i 2022. 
 
Vejvedligeholdelsesregnskabet for 2022 udviste et overskud på kr. 67.977.  
 
Årsrapporterne blev herefter enstemmigt godkendt. 
 
 
Ad 4 – Vedtagelse af budget og fastsættelse af bidrag og eventuel indskud for perioden fra 
generalforsamlingens afholdelse til ny generalforsamling afholdes. 
 

Henrik Eriksen gennemgik og kommenterede årets budget for 2023, som indebærer uændret indbe-
talinger fra grundejerne. 

 
Budgettet blev derefter enstemmigt godkendt med et budgetteret underskud på kr. 77.860. 
 
 
Ad 5 – Forslag fra medlemmerne. 

a. Opsætning af ladeboks fra Clever 

 

Åparken 6 har været tovholder på indhentning af tilbuddet fra Clever. Det blev oplyst, at der er en 
max belastning på elnettet i området. Det kan ende med, at Åparken først kan få chancen for, at 
sætte ladebokse op om flere år, hvis man ikke handler snart. ? løbende driftsudgifter og brugerne 
betaler selv direkte til Clever. 

 

Prisen stiger snart med 60 % hos Cleverfor etablering af standerne. Pladserne som blev drøftet sid-
ste år på GF, kræver et omfattende forarbejde under vejen. 

2’ og 4’eren har primært studerende uden det store behov for ladestandere. 

 

Der blev fremført et ændringsforslag lydende: Nr. 6 og 8 betaler 40.000 hver – Resten betales af 
grundejerforeningen.  

Forslaget blev trukket tilbage, da der ønskes enstemmighed – nr. 4 vender tilbage snarest ift. oven-
stående forslag. 

 

b. Drøftelse af vejfondens likviditet. 

Indbetalingerne til vejfonden skal måske reguleres næste år. Indestående må gerne komme op i 
nærheden af 1 mio. kr. 

 

c. Drøftelse af aftaler indgået med nabobyggeriet og deres slid af vejene. 

Vejene bliver genoprettet til normal stand igen. Kommunen afventer de enkelte byggeprojekters 
færdiggørelse inden veje mv. genoprettes. 

 

Ad 6 – Valg af formand. 
 
Ivan Sparvath blev genvalgt som ny formand. 
 
 
Ad 7 – Valg af bestyrelsesmedlemmer samt suppleanter. 
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Christian Gehlert (nr. 6), Flemming Johnsen (nr, 4) og Nicolaj Kongerslev (nr. 2) blev valgt til besty-
relsen. 
 
 
Ad. 8 – Valg af revisor. 
 
Generalforsamlingen fravalgte at vælge en revisor. 
 
 
Ad 9 - Valg af administrator. 
 
Newsec blev genvalgt som administrator. 
 
 
Ad 10 – Eventuelt. 
 
P-pladser der går langs med vejene er ulovlige. Der kan komme klager fra nabobyggeriet. Det kan 
betyde at de skal laves smallere. 
 
Konflikter med nabo-ejendommen klares i første omgang med kommunen. Advokat kan overvejes. 
 
Borde og bænke: Trænger til at blive skiftet flere steder. Der kigges på mulighederne. Uden for sæson 
kan bordene rykkes. 
 
Gangbroen ved nr. 2 er i dårlig stand. Der holdes øje, men skal nok snart skiftes. 
 
Der trænges til opfyldning af stenmel ved gangarealer. Der laves trappe ved nr. 4 for at aflaste den 
gående trafik. 
 
 
 
Dirigenten afsluttede herefter generalforsamlingen kl. 17.05. 
 
 
 
  
Som dirigent     
Henrik Eriksen 
 
 

 

 


